
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 15.04.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

Znak: BR.0002.7.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 14.03.2022 roku odbyło się spotkanie z sołtysami sołectw Gminy Sulechów z okazji 

Dnia Sołtysa w sali 104 Urzędu Miejskiego Sulechów. Na spotkaniu z sołtysami Radę Miejską 

reprezentował Przewodniczący Komisji ds. Wsi Pan Piotr Bodnar  

2. W dniu 18.03.2022 roku odbyło się spotkanie z urbanistą w sprawie Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. W spotkaniu udział wzięli I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Rady Miejskiej Pan Jan 

Rerus, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Czesław Grzeszyński,  Pan Stanisław 

Kaczmar.  

3. W dniu 01.04.2022 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej z Wójt Trzebiechowa 

Panią Izabellą Staszak w sprawie podjęcia przez Gminę Sulechów i Gminę Trzebiechów apelu 

w sprawie rozszerzenia zakresu działania oraz struktury Komisariatu Policji z siedzibą w 

Sulechowie. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, II  Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radny Pan 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Piotr Miszkiewicz. Na spotkaniu ustalono również podjęcie działań w celu przeprowadzenia 

wspólnej sesji Rad Gminy Trzebiechów, Bojadła i Sulechów w sprawie podjęcia apelu do 

Zarządu Województwa Lubuskiego dotyczącego przeprowadzenia remontu drogi nr 278.  

4. W dniu 02.04.2022 roku przy murach obronnych, od strony Biblioteki Publicznej Gminy 

Sulechów z inicjatywy Koła Towarzystwa Pamięci Powstania Wielkopolskiego 1918-1919 w 

Sulechowie został posadzony „Dąb Pamięci”, aby upamiętnić setną rocznicę wybuchu 

Powstania Wielkopolskiego. W uroczystym sadzeniu drzewa Radę Miejską reprezentował I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

5. W dniu 08.04.2022 odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w sprawie podjęcia 

uchwały dotycząca określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa poprzedzona wspólnym posiedzeniem Komisji stałych 

Rady Miejskiej.  

6. W dniu 08.04.2022 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej z Burmistrzem 

Kargowej w sprawie podjęcia przez Gminę Sulechów i Gminę Kargowa apelu w sprawie 

rozszerzenia zakresu działania oraz struktury Komisariatu Policji z siedzibą w Sulechowie. W 

spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni 

Pan Piotr Miszkiewicz i Pan Stanisław Kaczmar.  

7. W dniu 12.04.2022 roku odbyło się w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Sulechów 

uroczyste przekazanie ok. 5000 woluminów przez księdza Olgierda Banasia, który do niedawna 

był proboszczem parafii pw. Świętego Stanisława Biskupa w Łęgowie. W spotkaniu Radę 

Miejską reprezentował radny Pan Czesław Grzeszyński. 

8. W dniu 13.04.2022 roku odbyło się w Zborze uroczyste nadanie sztandaru Szkole 

Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Sulechowie. W spotkaniu Radę Miejską reprezentował 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa. 

9. W dniu 14.04.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka 

Szeląg oraz radni Pan Jan Rerus, Pan Piotr Bodnar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Piotr Bodnar, Pan Wojciech Szefner, Pan Sebastian Różycki, Pan Stanisław Kaczmar.  

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Odpowiedź SuPeKom w sprawie wniosku spółki B+C EKO-ENERGIA w sprawie zakupu 

nieruchomości. Odpowiedź przekazałem Państwu radnym. 

2. Burmistrz Sulechowa przekazał zestawienie tonażu odpadów komunalnych. Zestawienie 

przekazałem Państwu radnym. 

3. Interpelacja radnego Piotra Miszkiewicza w sprawie udziału OSP w programie Mały Strażak. 

Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Uzyskaną 

odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

4. Wniosek mieszkańca miejscowości Kije w sprawie wybudowania hydrantu. Wniosek 

przekazałem Państwu radnym do wiadomości oraz zwróciłem się o udzielenie odpowiedzi do 

Pana Burmistrza. Uzyskaną odpowiedź przekazałem Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

5. Petycja w sprawie naprawy programu ochrony powietrza. Petycję przekazałem 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

6. Odpowiedź na interpelację radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie programu naprawy 

finansów OSiR Sulechowianka. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

7. Pismo Pana Burmistrza w sprawie członkostwa radnych w komisji do spraw ustalenia zasad 

najmu, dzierżawy i użyczenia nieruchomości należących do Gminy. Pismo przekazałem 

Państwu radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu ochrony zdrowia Gminy Sulechów w roku 2021. 

Sprawozdanie przekazałem Państwu radnym. 

9. Protokół nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie z kontroli realizacji 

uchwał Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług odbioru 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w Gminie Sulechów za okres od 1 

stycznia 2018 r. do 30 września 2021 r. 

10. Sprawozdanie z realizacji programu "Sulechowska Karta Seniora" w 2021 r. Sprawozdanie 

przekazałem Państwu Radnym. 

11. Sprawozdanie z realizacji programu "Sulechowska Rodzina 3+" w 2021 r. Sprawozdanie 

przekazałem Państwu Radnym. 

12. Odpowiedź na wniosek mieszkańca miejscowości Cigacice. Odpowiedź przekazałem 

Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

13. Pismo Sulechowskiego Towarzystwa Kultury im. Fryderyka Chopina o objęcie patronatem 

obchodów 40-lecia działalności Chóru Cantabile. Pismo przekazałem Państwu Radnym do 

wiadomości. Jako Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie objąłem patronatem tę 

uroczystość. 

14. Uzupełnienie odpowiedzi na wniosek mieszkańca miejscowości Pomorsko. Odpowiedź 

przekazałem Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

15. Wystąpiłem z pismem do samorządów z terenu Powiatu Zielonogórskiego o podjęcie apelu 

w sprawie rozszerzenia zakresu działania oraz struktury Komisariatu Policji z siedzibą w 

Sulechowie. 

16. Uchwała nr 176/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 6 kwietnia 2022 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Sulechowa Sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sulechów za 2021 rok w raz z 

informacją o stanie mienia Gminy Sulechów na dzień 31 grudnia 2021 r. Uchwałę przekazałem 

Państwu Radnym. 

17. Pismo mieszkanki Sulechowa z prośbą o interwencję w sprawie lokalu mieszkalnego. Pismo 

przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska, oraz Państwu Radnym do 

wiadomości. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

18. Odpowiedź Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie wyznaczenia przejść dla pieszych. 

Odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

19. Pismo mieszkańca w sprawie drogi dojazdowej do działki. Pismo przekazałem Panu 

Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska, oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

20. Wniosek mieszkańców ulicy Sportowej w Sulechowie o ustawienie znaku drogowego. 

Pismo przekazałem Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska z prośbą o opinię, 

Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska, oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


